



Circular No. 28 / 2026

٩٧ -09-1447 H

١٧ -03-2026

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence



المحترمين

الأفاضل / مالكي / مديري الشركات والمؤسسات العاملة في قطاع الأجهزة والمستلزمات الطبية

To Respected Owners and Directors of Companies and Institutions in the Medical Devices and Supplies Sector

After Compliments,,

تحية طيبة وبعد،،

| Sub: Weekly reports of Safety Alerts for Medical Devices. | الموضوع: التقارير الأسبوعية لإبذارات السلامة على الأجهزة والمستلزمات الطبية. |
|--|--|
| <p>In accordance with Ministerial Decree No. 113/2020 and its provisions regulating the medical devices and supplies, and pursuant to Articles (88) and (89) regarding safety alerts on medical devices and the implementation of corrective actions, please be informed that safety alert circulars are published regularly on the Ministry of Health's official website.</p> <p>Therefore, all medical device suppliers are required to regularly review the Ministry's website, monitor any alerts related to their products, and <u>submit a corrective action plan to the Drug Safety Center within five (5) working days from the date of publication of the weekly safety alert report.</u> Non-compliance shall be subject to regulatory action by the Center.</p> | <p>استناداً إلى القرار الوزاري رقم 113/2020، ووفقاً لأحكامه لتنظيم قطاع الأجهزة والمستلزمات الطبية، وبموجب المادة رقم (88) و(89) حول إبذارات السلامة على الأجهزة الطبية وتطبيق الإجراءات التصحيحية، نفيدكم علماً بأن تعاميم إبذارات السلامة يتم نشرها بشكل منتظم على الموقع الإلكتروني لوزارة الصحة.</p> <p>وعلى الشركات الموردة للأجهزة والمستلزمات الطبية ضرورة الالتزام بمراجعة موقع الوزارة ومتابعتها ما يخص منتجاتها وتزويد مركز سلامة الدواء بخطة الإجراءات التصحيحية اللازمة خلال خمسة (5) أيام عمل من تاريخ نشر التقرير الأسبوعي لإبذارات السلامة. وفي حال عدم الالتزام، سيتم اتخاذ الإجراءات اللازمة من قبل المركز.</p> |
| <p>Kindly send the corrective actions along with the relevant supporting documents to the following email address: Vigilance-md@moh.gov.om</p> <p>Thank you for your understanding and cooperation.</p> | <p>يرجى إرسال الإجراءات التصحيحية والمستندات الداعمة إلى البريد الإلكتروني التالي: Vigilance-md@moh.gov.om</p> <p>شاكرين تفهمكم وتعاونكم.</p> |

Ph. Ibrahim Nasser Al Rashdi
Director General

الصيدلي / ابراهيم بن ناصر الراشدي
المدير العام

